
Bestyrelsesmøde i Jystrup Landsbyforening den X. MÅNED 2023

26. April 2023 kl. 18:00

Dagsorden

1. Konstituering af bestyrelsen

2. Sidste nyt om Multihus, fjernvarme, Brugsen og Vrangeskov-huset

3. Filmoptagelser d. 16.5. af Landsbyfilm

4. Medlemskab af LBF

5. Økonomi, sponsorer?

6. Akuthjælper-ordningen

7. Næste mødedato, -tid og -sted.

8. Eventuelt

Referat

Sted

Aktivitetshuset - Skjoldenæsvej 65, 4174 Jystrup

Deltagere

Lasse - Lars - Kurt - Jens - Steff - Martin - Lone

Afbud

Louise

Dagsorden

1. Konstituering af bestyrelsen

Formand: Lars

Næstformand: Steff

Kasserer: Lasse

Referent: Lone

It: Martin

Medlem: Kurt - Louise

Supleant: Jens
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2. Sidste nyt om Multihus, Fjernvarme, Brugsen og Vrangeskov-huset

Der afholdes et borgermøde om Multihuset d. 3. Maj. Der er delt flyers rundt.

Centerchef og ejendomschefen i Ringsted Kommune er inviteret. De kan dog ikke

komme, men deltager gerne i et senere møde med Multihus gruppen. Der er blevet

opfordret til at komme med input og billeder af stemninger. Der vil deltage en

facilitator som vil samle op på idéer og hjælpe med at udarbejde materiale til

arkitekter. Lasse sender en mail rundt LBF medlemmer med opfordring til at komme

med input.

I Brugsen er “Daniels Kugler” et fint visuelt billede på, hvordan omsætningen uge for

uge ser ud. Der afholdes generalforsamling i Hvalsø torsdag d. 27.04. Jystrups

Butiksråd afholder et arrangement lørdag formiddag d. 29.4 i brugsen, med henblik

på at få nye medlemmer ind. Der vil være nogle af de “gamle” der bliver. Steff

fortsætter så LBF stadig er repræsenteret. Vi skal have rettet vores web adresse på

maleriet på brugsens facade. Lars skriver et facebook-opslag, for at se om der er

nogen der kan hjælpe med dette.

Klyngeprojektet i Vrangeskov har modtaget projekt fra arkitekterne. Det er dog

landet på et noget større beløb, end man havde regnet med. Så projektet skal nu

tilrettes. De større udgifter skyldes delvis stigende materialepriser. Klyngeprojektet

forventes ikke at være færdigt inden for den berammede tid, men der burde ikke

være problemer med at forlænge.

Mejeriet bliver sat til salg. I dag er der ca. 15 kontorpladser i et fællesskab og et

kreativt værksted. Der kan udvides med flere kontorpladser.

LBF ser gerne, at Mejeriet stadig kan bruges som aktiv midt i byen.

Fjernvarme Gruppen har haft møde med personale fra planafdelingen, og der er et

godt samarbejde. Jystrup står dog ikke forrest hvis forsyningen skal være primus

motor. Gruppen har fået bevilliget penge til udarbejdelsen af et projekt, og man

arbejder på udbudsmaterialet. Når det er færdigt, skal 3-4 rådgivere udarbejde et

projektforslag. Der regnes med at indkalde til borgermøde i august.

3. Filmoptagelser d. 16.5. af Landsby Film

Der er lavet en prioriteret liste over lokationer. Filmen skal laves med

stemningsmusik som underlægning. Når vi får de eksakte tider, vil der skulle

arrangeres aktører på stederne.
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4. Medlemskab af LBF

Vi har i dag en medlemsliste, og man kan tilmelde sig på vores hjemmeside.

Til næste møde vil vi samle op på, hvordan det kan være en fordel at stå på

medlemslisten. (Nyhedsbreve - diverse indkaldelser til arrangementer osv.)

Der skal laves et udkast til en tekst til facebook om deltagelse i vores

bestyrelsesmøder. Hvordan man kan komme med til møderne, hvis man har gode

idéer.

5. Økonomi, sponsorer.

Lasse har sendt fakturaer til de sponsorer der i dag annoncerer på hjemmesiden.

Og der er kommet indbetalinger, så vi i dag har overskud. Vi har en liste over

potentielle annoncører.

6. Akuthjælper-ordningen

Der har været holdt et infomøde for Jystrups hjerteløbere. Og i september er der et

intensivt kursusforløb i akuthjælp. Der vil blive opsat et akutskab, muligvis på

bagsiden af brugsbygningen.

7. Næste mødedato, -tid og -sted.

Næste møde d. 31.05. Kl. 18.00 i aktivitetshuset.

Lone sender link til dagsordenen en uges tid før, så man evt. kan tilføje punkter.

8. Eventuelt

Vi skal have referater af vores møder ud på hjemmesiden.

Kurt informerede om at idrætsforeningen gerne vil afløses i opgaven med at afholde

Sct. Hansaften. Der skal andre frivillige kræfter til nu. Lars laver et opslag på

facebook.
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